
Velkommen til årsmøte i Tynset Jeger- og Fiskeforening 

Dato: 27.02.25 kl 19.00 Sted: NJFF Klubbhus 

Dagsorden: 
1. Åpning og konstituering av møtet
2. Godkjenning av innkalling og dagsorden

Forslag til vedtak; innkalling og dagsorden godkjennes

3. Valg av møteleder, sekretær og 2 medlemmer for protokollunderskriving og tellekorps
4. Godkjenning av årsmelding fra styret og utvalgene

Forslag til vedtak; årsmeldingene fra styret og utvalgene godkjennes

5. Godkjenning av regnskap

Forslag til vedtak; revidert årsregnskap 2024 med overskudd kr. 677.685,- godkjennes

6. Godkjenning av budsjett

Her vil vi orientere om planer for «Trapbane nr 3» og forbedring av parkering/adkomst.

Forslag til vedtak; budsjettet 2024 med overskudd kr. (legges fram på årsmøte)
godkjennes og det vedtas at kontingent økes fra lavt til middels nivå. Dette betyr at
kontingentandel lokallag økes fra kr. 56,- til kr 151,- for hovedmedlem.

7. Beslutning om å søke om arrangørstatus for NM Jaktfelt 2027 eller 2026

Med våre anlegg, med tilhørende muligheter og driftskostnader, mener vi at det er
hensiktsmessig å arrangere dette med jevne mellomrom. Vi arrangerte i 2022 (vi skulle
egentlig arrangere i 2020 men COVID stoppet dette), og i 2014.

Forslag til vedtak; det søkes om å arrangere primært NM Jaktfelt 2027 - og sekundært
NM Jaktfelt 2026. Arrangement 2026 betinger at vi får på plass en komite til da, og at vi
ellers ser noen fordeler med å arrangere i 2026.

8. Valg

Forslag til vedtak; valgkomiteen presenterer sin innstilling på møtet, og står for
gjennomføringen av valget. Dagens sammensetning av tillitsvalgte er vedlagt.

9. Premieutdeling

Styret ønsker vel møtt! 



Årsmelding fra hovedstyret 

Styret har i år bestått av følgende: 
Nils P. Hagen   Leder 
Morten Ryen   Nestleder/sekretær  
Per Kristian Mortensen Kasserer  
Morten Løvhaug Rifleutvalget 
Morten Resell  Lerdueutvalget  
Torfinn Lium  Studieleder og jakt/ungdom/fiskeutvalg 

Styret har hatt sju styremøter siden forrige årsmøte. Laget har 433 medlemmer. Det er gledelig å 
fortsatt se en medlemsvekst på 3%, uten at vi gjør mye aktiv verving. Antagelig er gode anlegg og 
stor aktivitet den viktigste årsaken.  

I 2024 har driften vår gått etter planen. Vi har hatt god aktivitet på riflebane, leirduebane, 
ungdomsaktiviteter og på simulatoren i det nye klubbhuset vårt. Planen om å grassette 
områdene mellom riflestandplasser og skiver og området foran standplasser på leirdue er vi ikke 
i mål med. Vi har bestemt oss for å prioritere riflebanene. Robotklipper er innkjøpt, men vi lyktes 
ikke å ferdigstille anleggsarbeidet i 2024. Dette vil skje så fort snøen er borte i år. 

Vi har et meget bra anlegg. Samtidig skal vi stadig utvikle oss. Å få fram egne konkurranse-
skyttere henger sammen med å arrangere gode stevner. Under budsjett foreslår vi en 
investering i «Trapbane 3» for bruk til stevner. Deltagerantallet kan da økes fra 60 til 90.  

Tynset JFF har kjøpt et areal på 2,1 dekar fra Tynset Skytterlag. Dette skaper mer 
hensiktsmessige eiendomsforhold. Vi får mer plass bak våre riflestandplasser. Noe av arealet skal 
være friareal for opphold ute, men det skal også ryddes opp i parkering og trafikk til 
leirduebanen. Dette gir økt sikkerhet og mer rasjonell bruk av parkeringsplassen. Vi vil takke 
Tynset Skytterlag for samarbeidet - og evnen til å finne gode løsninger. 

Tusen takk til dere som har gjort dugnad på vedlikehold, stevner og trening. Dugnadsevnen vår 
er den viktigste eiendelen i foreningen. 

Ellers viser vi til årsmeldinger fra de andre utvalgene. 

Nils P. Hagen, leder 



Årsmelding 2024 for rifleutvalget 

Rifleutvalget har i 2024 bestått av: 

Morten Løvhaug, Oddbjørn Dalløkken, Ola Moen, Oline Stubsjøen, May Helen Hansson, Jon Erik 

Hansson, Espen Hodal Sønmør, Mari Viken og Mats Normann 

Aktiviteter: 

• Planleggingsmøte før sesong.

• Vårdugnad med rydding/klargjøring.

• Approberte stevner: Fylkesmesterskap jaktfelt, 1.mai stevne elg og julistevne elg.

• Klubbmesterskap jaktfelt med 75 deltakere. Høyeste i klubbens historie?

• Klubbmesterskap elgbane.

• Fjellkarusell elg. 3 kvelder med elgbanestevne med uttrekkspremier. Mellom 20-25 deltakere

pr gang. Trakk også noen skyttere som ikke var fra Tynset.

• Jaktlagskyting på tradisjonelt vis.

• Stor aktivitet på banen gjennom hele året, men kanskje litt ekstra “trøkk” på sommer/høst, da

utflyttede Nord-Østerdøler benytter anleggene. Stor takk til alle medlemmer som stiller opp

som vakter og gjør det trivelig for skyttere å besøke Tynset JFF.

• Høstdugnad med rydding

• Oppsummering av sesong

Tynset 31/1-25 

Morten Løvhaug 



Årsmelding 2024 for leirdueutvalget 
 

Leirdueutvalget: 

Utvalget har bestått av: Morten Resell (leder), Geir Skårsmoen (ny), Erik Larsen, Thomas Skårsmoen 

(ny) og Per John Valle. Joar Glomsvold og Yngve Bakker har gått ut av utvalget. 

 

Baneanlegget: 

Baneanlegget består av to jegertrap/sportingbaner med standplassoverbygg og en sportingbane. 

Flomlys på den ene jegertrap/sportingbana. Det benyttes resultatprogram «Leirdue.net». Vi benytter 

styringsprogrammet Datec og et duekortsystem. Dette innebærer automatisk programstyring av 

forskjellige skytedisipliner. Medlemmer som har fått opplæring kan benytte anlegget også utenom 

organisert trening. Vi benytter betalingssystemet I-Zettle. Lydanlegget på den nyeste banen ble 

oppgradert denne sesongen til samme Datec-system som på den gamle. 

 

Trening: 

Anlegget har vært åpent for organisert skyting 2 dager pr. uke mellom kl.17:00 og kl. 21:00 fra starten 

av april og fram til starten av småviltjakta i september. 

 

Miljø- og rekrutteringsaktiviteter: 

Lerduegruppa har i tillegg til trening og konkurranser arrangert følgende rekrutterings- og 

miljøaktiviteter i løpet av året: Haglekyting for jegerprøvekandidater og den store duejakta. For å 

spleise sammen miljøene for våre hagleskyttere og rifleskyttere, samt å øke oppslutningen om 

klubbmesterskapene, gikk hagle og riflegruppa også i år sammen om å kåre sammenlagtvinner der 

resultatet i de tre beste av fire klubbmesterskap telte. I erkjennelsen av at det kun er noen få skyttere 

som normalt når opp i toppen av sammendraget ble også i år uttrekkspremier prioritert foran 

premiering av resultater. Alle som skjøt minst ett haglestevne og ett riflestevne var med i trekkinga. 

Særlig var rådyrkortet som ble sponsa av Tynset Østre grunneierlag et trekkplaster. Takk til Tynset 

Østre. 

 

Konkurranser: 

 

Vi har gjennomført følgende stevner i klubbens regi: 

• Opplandscup i jegertrap 

• Kveldsstevne i lerduesti (compaksporting) 

• Klubbmesterskap i jegertrap og lerduesti (compaksporting). 

 

Når det gjelder deltakelse på stevner utenfor eget anlegg har våre skyttere markert seg 

oppsiktsvekkende godt med mange gode resultater, helt i norgestoppen, innenfor grenene lerduesti og 

jegertrap. Se oversikt over resultater nedenfor. 

 

Resultater i nordisk trap og FITASC compaksporting hører inn under Norges skytterforbund hvor vi er 

representert gjennom Tynset JFF sportsskyttere. Resultater i disse grenene omtales derfor primært i 

Sportsskytterklubbens årsmelding.  

 

 

 

Resultater: 

 

Norgesmesterskap (topp 10 plasseringer) 

 

Lerduesti klasse: 

• Thomas Skårsmoen nr. 10 i klasse A 

• Per Østigård nr. 6 i klasse E2 

 



Leirduesti lag: 

o Tynset JFF nr. 8: Thomas Skårsmoen, Geir Skårsmoen og Morten Resell

Jegertrap klasse: 

• Geir Skårsmoen nr. 5 i klasse C

• Klaus Andre Godtland nr. 6 i klasse C

• Børre Børresen nr. 4 i klasse E2

Opplandscup jegertrap (norges største jegertrapcup)(topp 10 plasseringer) 

• Klaus Andre Godtland nr. 6 i klasse C.

• Glen Marius Gjævran nr. 10 i klasse C.

• Lars Ivar Græsli nr. 9 i klasse E1

• Per Østigård nr. 10 i klasse E2

Beretta norgescup lerduesti (norges største lerduesticup) (topp 10 plasseringer) 

• Per Østigård nr. 1 i klasse E2

• Thomas Skårsmoen nr. 10 i klasse A

• Geir Skårsmoen nr. 6 i klasse B

Klubbmesterskap (topp 3 plasseringer): 

Jegertrap: 

Nr. 1. Kasper Slettan, Nr. 2 Lars Ivar Græsli, Nr. 3 Henning Løkken. 

Lerduesti: 

Nr. 1 Morten Resell, Nr. 2 Erik Larsen, Nr. 3 Thomas Skårsmoen 

Sammenlagt alle klubbmesterskap Tynset  

Nr. 1 Lars Magnus Krogh, Nr. 2. Esten Vingelen, Nr. 3 Einar Framnes Vingelen 

Morten Resell 

Utvalgsleder hagle 



Årsmelding Jakt-,ungdom- og fiskeutvalg 

Jegerprøvekurs 2024 

I år hadde vi rekordstor deltakelse med 33 kandidater som besto eksamen. Dette er veldig gledelig! 

Det var omtrent like mange jenter og gutter som gikk opp til eksamen (15/33). Vi har som tidligere år 

hatt med oss en meget dyktig gjeng instruktører og vi har fått mange positive tilbakemeldinger fra 

deltakerne på gjennomføringen.  

Kursene ble avholdt på Tynset barneskole, skytterbanen og foreningens nye klubbhus. Lerdueutvalget 

stilte med instruktører til skytesimulatoren. Dette har vist seg å være en fin intro til den praktiske 

skytedelen.  

Eksamen ble avholdt på barneskolen og konteeksamen på rådhuset. Kristian Lund Vang stilte som 

vanlig opp som kommunens representant på eksamen sammen med undertegnede. 

Kursavgiften settes opp med 250 kr til neste år. Den har stått stille i 6 år. 

Torgeir Mikkelsen og undertegnede har hatt dialog med styret på mail og sendt inn innspill til hvordan 

en framtidig modell for gjennomføring av jegerpøvekurset kan gjennomføres. Alle involverte fra 

foreningen skal ha fått en «takk for hjelpen gave». Uten innsatsen fra foreningens medlemmer og 

andre involverte hadde vi ikke klart å gjennomføre kurset med den profilen vi har i dag. Tusen takk til 

alle som har bidratt!   

Med vennlig hilsen jegerprøvekoordinator 

Gerhard Stai      

Introjakt 2024 

Det ble i 2024 arrangert to introjaktformer, en på bever og en på rådyr. Vi opplever god respons på 

introjaktformene, meget fornøyde førstegangsjegere som får prøvd seg ut i terrenget og får satt teori til 

praksis! Tusen takk til alle som har bidratt! 

Fiskedager 2024 

Sommerfiskedager ble arrangert i 2024. Sommerfiskedager på Svarttjønna ble en fin opplevelse. 

Stabilt godt vær og det var 35 stykker som tok turen. Barn og ungdom fikk seg en liten 

velkomstpakke, sluksett fra NJFF. Det var lite fisk å få, selv om de fikk fisket med nye stenger som 

TJFF disponerer. Det ble servert brus,kaffe og kringle til alle sammen. 

Jakt-,ungdom- og fiskeutvalg 

Leder Torfinn Lium  




